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Talentudvikling og Eliteidræt 
 
Baggrund 
Den seneste tid har der været stort fokus på, hvorvidt Aarhus skal have et 
ny fodboldstadion. Det er et emne, der har fyldt meget og har også vidt-
rækkende betydning for andre sportsgrene i området. I dette henseende 
er det naturligt at se på, hvilke forudsætninger eliteidrætten og talentud-
viklingen har i Aarhus. 
 
I mange år har Aarhus Kommune understøttet og samarbejdet med Elite-
idræt Aarhus, ESAA, som arbejder med blandt andet elite- og talentudvik-
ling i byen. Som landets næststørste by er det afgørende, at vi kan fast-
holde eliteidrætsudøvere og samtidig udvikle nye talenter.   
 
I den forbindelse ønskes følgende spørgsmål besvaret: 
 

1) Hvordan arbejder MKB med talentudviklingen ift. idrætsudøvere? 
 

2) Hvor stor er den samlede økonomiske støtte, som fonden bag Eli-
teidræt Aarhus modtager fra Aarhus Kommune? Hvor stor en del 
af denne støtte går til ESAA? 
 

3) Er der konkrete handlingsplaner for at opdage nye talenter? Hvis 
ja, ønskes dette beskrevet. 
 

4) Hvor mange årsværk er der afsat til at understøtte talentudviklin-
gen de seneste 3 år? 

 
5) Hvor mange unge deltager eller har deltaget i ESAA tilbuddet i de 

seneste tre år? Hvordan er fordelingen i alder og sportsgren? 
 

6) Hvordan er fordelingen ift. køn og etnicitet på de forskellige sports-
grene? 
 

7) Er der fremtidige planer for at udvikle ESAA yderligere? Hvis ja, 
hvad indeholder disse planer? 
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